
Reda, 21.03.2023

Protokół z Zebrania Przedlotowego Oddziału 072 Rumia w dniu 21.03.2023

Plan zebrania

1. Powitanie zebranych i sprawdzenie listy obecności
2. Poinformowanie o przedpłacie za obrączki
3. Ustalenie terminu zdawania spisów
4. Omówienie rejonu lotowego
5. Wybór Komisji Lotowej i Zegarowej
6. Dyskusja nad zmianą nazwy Oddziału
7. Ustalenie Mistrzostw w sezonie gołębi dorosłych i młodych
8. Poinformowanie o kosztach dla hodowców
9. Wolne wnioski
10. Zakończenie

Ad. 1 
Prezes  Oddziału  kol.  Karol  Wagner  powitał  zebranych  poprosił  o  wpisanie  na  listę  obecności.
Podziękował kol. Jackowi Bissa za pomoc przy remoncie kabiny, a kol. Władysławowi Chomko za
pomoc przy organizacji Dnia Kobiet

Ad. 2
Prezes Oddziału kol. Karol Wagner poinformował zebranych o możliwości przedpłaty za obrączki
na  rok  2024 aby  uniknąć  sytuacji  jak  w  latach  poprzednich,  kiedy zostało  mnóstwo obrączek
zupełnie niewykorzystanych. Przedpłata miałaby być do 1.06.
Odbyło się głosowanie w powyższej sprawie, a wynik był następujący:

ZA: 28
PRZECIW: 2
WSTRZYMAŁO SIĘ: 2

Ad. 3 
Ogłoszono, iż zdawanie spisów powinno nastąpić do 1.04 w 5 egzemplarzach, w tym 1 musi być
podbity przez weterynarza. W kontekście zegarów typu Benzing, kodowanie 90 groszy od gołębia

Ad. 4
Rejon lotowy został podpisany przez 5 oddziałów, odnośnie strefy na maraton kwestia jest nadal
otwarta. Najprawdopodobniej  Zarząd Okręgu podzieli  wszystkie oddziały w ramach klasyfikacji
Północ-Południe.  Omówiono  krótko  mistrzostwa  w  ramach  rejonu  lotowego  nagrodzonych
pucharami tj. 

• 5 z całości
• 3 Mistrzów
• 10 przodowników
• 5 lotników 
• 5 lotniczek

Przedstawiono także wstępny zarys marszruty i poinformowano, że pojenie będzie od 1 lot



Ad. 5

Następnie  dokonano  wyboru  Komisji  Lotowej.  Przewodniczącym  został  kol.  Patryk  Sonnberg,
podano również kandydatury kol. Romualda Bujaka i Ryszarda Sonnberga. Odbyło się głosowanie
a w ramach jednomyślnej decyzji wybrano wymienionych wyżej kolegów.

Ad. 6

Kolejnym punktem zebrania była propozycja zmiana nazwy Oddziału na Rumia-Reda. Numer 072
zostałby bez zmian. Odbyło się głosowanie w tej sprawie, a wynik był następujący:

ZA-20 
PRZECIW-11
WSTRZYMAŁ SIĘ- 1

Ad. 7.

Na prośbę Prezesa Oddziału 072 Rumia odbyła się dyskusja nad ustaleniem mistrzostw w sezonie
gołębi dorosłych i młodych. Po dyskusji ustalono poniższe mistrzostwa:

Mistrzostwo gołębi dorosłych

• 5 z 50 

ZA: 32
PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0

• 5 z całości

ZA: 32
PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0

• 5 z całości roczne gołębie na dystansie od 100 do 400 km
ZA: 32
PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0

• 5 z całości najlepszych lotników w kat. D bez rozróżnienia na płeć

ZA: 32
PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0

• 3 najlepszych lotników w kategoriach

ZA: 32
PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0



• 3 lotniki z kategorii roczne, kategoria od 100 do 400 

ZA: 31
PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO SIĘ: 1

• 3 najlepsze roczne ze wszystkich lotów (decyduje liczba konkursów)
ZA: 32
PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0

Uzgodniono wspólnie,  że  warunkiem otrzymania  nagrody w Mistrzostwach  Oddziału  w lotach
gołębi dorosłych i młodych jest złożenie tak zwanych „krzyżyków”

ZA: 30
PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0

Mistrzostwo gołębi młodych 

• 5 z całości   –  należy dodać, że regulamin warunkuje mistrzostwo GMP, i  kategorię A w
lotach gołębi młodych

ZA- 28
PPZECIW- 0
WSTRZYMAŁO SIĘ- 4

• 5 z 50 

ZA- 31
PPZECIW- 0
WSTRZYMAŁO SIĘ- 1

• 3 najlepsze lotniki z całości

Po dyskusji nad rodzajami Mistrzostw członkowie Oddziału 072 Rumia ustalili poniższe nagrody

• 3 puchary i 7 dyplomów, lotniki w kategoriach po 3 dyplomy

ZA- 32
PRZECIW-0
WSTRZYMAŁO SIĘ-0

Kol. Władysław Chomko zaproponował zorganizowanie wystawy w okresie grudnia. Przewidziano
nagrody za zdobyte gołębie i zdecydowano, że sędzia miałby być spoza Oddziału. Zadano otwarte
pytanie  czy  wśród  zgromadzonych  znaleźliby  się  chętni  do  współorganizacji  i  zgłosiło  się  3
kolegów (Dawid Labudda, Marek Grzenkowicz i Jarek Piróg).

Ad. 8

Ogłoszono, że w roku 2023 koszt gołębia to 12,5 zł od sztuki bez maratonów, 3 złote za gołębia w



lotach gołębi młodych

Nastąpił  także wzrost  składki z 45 zł  na 65 zł z  czego 45 zł  to  składka członkowska,  a  20 zł
pozostaje na cele statutowe. Zarząd Okręgu Gdańsk podjął tę decyzję już w listopadzie, a teraz to
ogłosił.

Ad. 9

W ramach wolnych wniosków pojawiły się następujące propozycje:

Kol. Marian Wieczorek zaproponował likwidację hasła dostępu do list konkursowych

ZA: 13
PRZECIW: 19
WSTRZYMAŁO SIĘ- 0

Pozostawienie Mistrzostw w ramach Ligi 1, 2 i 3

ZA- 31
PPZECIW- 0
WSTRZYMAŁO SIĘ- 1

Dodatkowo  zagłosowano  nad  kształtem  klasyfikacji  Mistrzostw  ramach  poszczególnych  lig  i
zaproponowano, aby podział hodowców w ligach był proporcjonalny i równy

ZA- 32
PPZECIW- 0
WSTRZYMAŁO SIĘ- 0

Kol. Dawid Labudda zaproponował Fundusz nagrodowy w kwocie 30 zł

ZA- 26
PPZECIW- 4
WSTRZYMAŁO SIĘ- 2

Prezes Oddziału kol. Karol Wagner podsumował ilość i kwoty składek i podał co następuje:

• składka członkowska: 45 zł
• składka na cele statutowe Okręgu Gdańsk: 20 zł
• fundusz gospodarczy: 100 zł, przy czym w tandemie 50 zł za 2 osobę
• 30 zł na spłatę długu (doliczany do funduszu gospodarczego, w tandemie 15 zł za 2 osobę
• 30 zł fundusz nagrodowy
• 12,5 zł za deklarowanego gołębia
• 3 zł od gołębia na spisie (sezon gołębi młodych)

Omówiono także stan konta i zaległości finansowych. Podczas zebrania walno-sprawozdawczego w
dniu 18.02 podano nieprawidłowy stan konta.  Nie uwzględniał  on odliczenia kwoty dotacji  dla
Sekcji Mrzezino w kwocie 600 zł, spłaty części długu dla kol. Mariusza Jaszke w wysokości 1800
zł, i 500 zł dla kol. Zdzisława Lademanna za udział jego gołębia w Olimpiadzie.

Podjęto temat 600 zł dotacji dla każdej sekcji a także kwestię remontu kabiny i nieścisłości z tym



związanych.  Udzielone  absolutorium,  które  nastąpiło  w  latach  poprzednich  nie  pozwala  na
możliwość zmiany długu lub ewentualne roszczenia w tym zakresie.

Ad. 10

Prezes Oddziału 072 podziękował za uczestnictwo w zebraniu i aktywny udział.


